

United Nations
ECONOMIC
AND
SOCIAL COUNCIL

Nations Unies
CONSEIL
ECONOMIQUE
ET SOCIAL

UNRESTRICTED

E/CN.4/111
7 June 1948

ORIGINAL : ENGLISH-
FRENCH

COMMISSION ON HUMAN RIGHTS

Third session

REPORT OF THE SUB-COMMITTEE CONSISTING OF THE REPRESENTATIVES OF
AUSTRALIA, CHINA, FRANCE, LEBANON, INDIA AND THE UNITED KINGDOM
ON ARTICLE 2 OF THE DRAFT INTERNATIONAL
DECLARATION ON HUMAN RIGHTS

Article 2

1. Everyone has duties to the community which enables him freely to develop his personality.
2. In the exercise of his rights, everyone shall be subject only to such limitations as are necessary to secure due recognition and respect for the rights of others and the requirements of general welfare in a democratic society.

COMMISSION DES DROITS DE L'HOMME

Troisième session

RAPPORT DU SOUS-COMITE COMPOSE DES REPRESENTANTS DE L'AUSTRALIE, DE LA
CHINE, DE LA FRANCE, DU LIBAN, DE L'INDE ET DU ROYAUME-UNI SUR
L'ARTICLE 2 DU PROJET DE DECLARATION INTERNATIONALE DES
DROITS DE L'HOMME

Article 2

1. L'individu a des devoirs envers la communauté qui lui permet de développer librement sa personnalité.
 2. Dans l'exercice de ses droits, chacun n'est soumis qu'aux limitations nécessaires pour le respect des droits d'autrui et aux exigences du bien général dans une société démocratique.
-